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ZAPISNIK 
S 5. SJEDNICE VMO POTOK 

 
5. sjednica VMO Potok održana je 29.09.2023. (petak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama MO 
Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Goran Mačukat, član VMO 
-     Orijana Viljevac Šarić, članica VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Mila Žunić, zamjenica predsjednika VMO 
-     Mirjana Matić, članica VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
  
AD 1 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
     Zaključak: 
 

 Vijeće je raspravljalo o pritužbama građana iz Cambierieve i ulice M. Butkovića  na 
problem sa zadržavanjem i ponašanjem beskućnika/alkoholičara na klupama u parku 
dr. Vinka Frančiškovića. Sve prijave su tijekom srpnja i kolovoza proslijeđene 
Komunalnom redarstvu.   

 Gradonačelniku će se uputiti molba za rješenje problema s migrantima za koje je 
napravljen prihvatni centar pored glavnog željezničkog kolodvora. Nemamo ništa 
protiv pomoći ljudima, ali na adekvatnoj poziciji i organiziran način, a to sigurno nije 
sadašnja situacija gdje se nepoznati ljudi zadržavaju danju i noću na području MO 
Potok i centru grada, ostavljaju nered, a stanari se ne osjećaju ugodno i sigurno. 
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 Vijeće je primilo na znanje odgovor Rijeka plusa u kojem se navodi da je dotrajali 
prometni znak u ulici Z. Petranovića kod k. br. 5 zamijenjen, te je postavljena i nova 
dopunska ploča „Osim za interventna vozila“ koja se nalazila ispod znaka.   

 

 Vijeće je primilo na znanje dopis građana o nepropisnom parkiranju u Krešimirovoj 
ulici pored Pošte 2 na kojeg mu je već odgovoreno, osim toga odgovore su mu 
uputili iz nadležnog Odjela za komunalni sustav. Nepropisno parkiranje je u 
nadležnosti Prometnog redarstva, a pristup mora biti osiguran vozilima Hrvatske 
pošte. Cijeli sjeverni koridor Krešimirove ulice je odijeljen stupićima što omogućava 
siguran prolaz pješacima.  

 

 Rijeka Plusu će se proslijediti molba građana za sanaciju pločnika na adresi 
Cambierieva 2. 
 

 Stanarka Cambierieve ulice 4 obratila se mjesnom odboru molbom za savjet i pomoć 
pri rješavanju problema parkinga. Naime, zbog velikog pritiska vozila od strane 
nepoznatih vozila stanari koji imaju prebivalište na navedenoj adresi nisu u 
mogućnosti koristiti parking. Stanare zanima postoji li mogućnost da se parking 
između k. br. 4 i 6 stavi pod sustav naplate Rijeka Plusa kako bi stanari imali veću 
mogućnost parkinga? Dopis će se proslijediti Rijeka Plusu uz molbu za procjenu 
opravdanosti zahtjeva i objašnjenje što bi se konkretno dobilo uvodom naplate, za 
stanare ove ali i okolnih zgrada čiji stanari koriste ovo parkiralište. 

 Vijeće je već u prošlom mandatu održalo sastanak s Rijeka Plusom u vezi rješavanja 
problema nedostatka parkirnih mjesta na cijelom području MO Potok (predložena je  
izgradnja garaže na prostoru uz zid u ulici N. Cara koji je u vlasništvu HEP-a), te će 
se zatražiti ponovni sastanak. 
 

 Temeljem žalbe građana na razbacano smeće oko košarica kod prodavaonice PIK-a u 
Cambierievoj ulici, te ispred ulaza u KBC (kod skretanja za HEP), Vijeće će uputiti 
„Čistoći“ molbu za postavu spremnika s poklopcem kao što su u centru grada i na 
autobusnim stanicama, jer se ipak radi o frekventnim pozicijama kojim dnevno prođe 
mnogo ljudi. 

 
AD 2 
 
       Zaključak: 
 

 Prošla je godina dana od poplave koja je uništila prostor MO Potok, još uvijek nije 
saniran, a nakon svake veće kiše ponovo je prisutna vlaga (naročito zid i prostor 
WC-a).  Iako je vijeće MO Potok više puta tražilo dodjelu novog prostora, u odgovoru 
je svaki puta navedeno da trenutno nema adekvatnih slobodnih prostora.  

 Potrebno je dogovoriti sastanak s voditeljicom Odsjeka za mjesnu samoupravu i 
upravom kompleksa “Benčić” kako bi se razmotrila mogućnost preseljenja MO Potok 
u novi prostor.  

 
 
Sjednica je završila u 20:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
 


